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Subject: Cijfers instroom IC opleiding
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Dit zijn de cijfers instroom IC opleiding landelijk die ver achter blijven bij wat nodig is (cijfers van NVZ en NFU)

en daaronder reactie op mijn vragen van opleider in Brabant
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Onderwerp: RE: Update opschaling en uitvraag stand v zaken

sete IEEE
Hierbij wat inzicht in de cijfers rondom de opleiding tot IC-verpleegkundige en de BAZ-opleiding.

Volgens actuele CZO-cijfers zijn dit jaar tot nu toe 276 mensen in een opleiding tot IC-verpleegkundige

ingestroomd. In 2019 was dat in de zelfde periode 304 (1 jan tot 22 sept). Over geheel 2019 was de instroom 438.

Volgens de adviezen uit de raming 2019 van het Capaciteitsorgaan is echter een jaarlijkse instroom van 704

(demografisch scenario) tot 887 (expert scenario) nodig. In november verschijnt de raming 2020, waarin het

voorlopige advies 594 tot 775 is. De beoogde IC-opschaling is daarin niet meegenomen (ook niet een opschaling tot

1350 bedden). Het Capaciteitsorgaan beraadt zich op dit moment nog op de manier hoe met de opschalingsplannen
en de publicatie van de raming om te gaan.

Wat de BAZ-opleiding betreft hebben wij in een uitvraag onder de FZO-regiocoérdinatoren in de 9 FZO-regio’s een

vraag daarover opgenomen. Zie hieronder in blauw de ruwe opbrengst.

Heb je hier wat aan? Als er vragen zijn hoor ik het graag.

4. Kunt u een indicatie geven van de benodigde en verwachte instroom in de BAZ-opleidingen in 2020?

Limburg:

MUMC+ academie start op 5 oktober met de BAZ-opleiding. 11 deelnemers voor IC MUMC+ en 4 SEH Maxima MC (Brabant). Daarnaast ook de

reguliere opleidingen. Mogelijk in november een tweede groep.

Noord-Nederland:

Het Wenckebach Instituut start per november 2020 met de BAZ module. In ieder geval staan nu voor de maanden november en december 22-



25 aanmeldingen voor de BAZ.

Rotterdam/SRZ:

SEH 6

IC7

Noord-Brabant:
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Zie Excel overzicht, nog niet in alle aangesloten ziekenhuizen zijn concrete aantallen bekend. In het regionaal overleg 18-9-20 is aangedrongen

op gezamenlijk optrekken, waarbij gewerkt wordt met een basisformat qua inhoud/ wijze van opleiden. Initiatief wordt op korte termijn verder

uitgewerkt.

BAZ

opleiding

Bravis Per 21 september a.s. volgen 20

personen deze opleiding. Deze opleiding
wordt verzorgd door het Albedacollege
en vindt in company plaats.

Catharina

Ziekenhuis

Elkerliek

Ziekenhuis

ETZ BAZ opstart mogelijk binnen bestaande

opleiding acute as (samenwerking

Fontys) waar BAZ module van is

Jeroen Bosch

Ziekenhuis

Maxima VWB de BAZ-opleiding. In Maxima MC

Medisch starten we dit jaar nog (nov/dec) met 4

Centrum PIO’s die de BAZ gaan volgen. Voor 2021

is nog niet bekend hoeveel.

Sint Anna BAZ leiden wij (nog) niet voor op.

Ziekenhuis

VieCuri MC |Wat betreft de BAZ starten er volgende
week 4 kandidaten bij de Antonius

academie in Utrecht.

Ziekenhuis

Bernhoven

Amphia Ten aanzien van de BAZ opleiding zijn

Ziekenhuis wij in gesprek met het Erasmus MC

(onze aanbieder voor de acute

zorgopleidingen) over de vormgeving,

waarbij zij een voorzet voor de theorie

hebben gedaan en wij een planning
voor de praktijk aan het bekijken zijn.

Nog geen concrete uitwerking, omdat

het nog onduidelijk is of alle studenten

binnen de acute zorg (IC, SEH, CCU,

Recovery) eerst starten met deze

“romp” opleiding.



24 september komt het management

van het Erasmus MC naar Amphia, met

als doel dit verder af te stemmen.

Wij zouden ons naast de opleidingen IC

en SEH ook graag richten op de

opleidingen CCU, Recovery en HCN die

momenteel geen subsidie kennen, maar

straks middels deze BAZ opleiding toch

een gedeelte van de subsidie kennen.

Op onze AOA werken 50

verpleegkundigen waar we voornemens

zijn om deze collega’s te scholen met de

BAZ opleiding.

Zij zullen tijdens de tweede golf covid

ingezet worden als cohort afdeling en

we hebben hier al iedereen een aantal

leereenheden van de vormgegeven BAZ

opleiding gevolgd.

Als we deze groep gaan scholen dan is

het realistisch om groepen te maken

van 10-15 personen per 6 maanden.

Daarnaast zijn we voornemens om in

februari 2021 te starten met 8 duale

HBO-V studenten minor acute zorg,

waar we komende tijd willen

onderzoeken of we hier een gedeelte
van de BAZ opleiding kunnen laten

indalen in het HBO curriculum.

Bij het eenmaal behalen van deze

opleiding kunnen in een soort

traineeship de EPA's op een

zelfstandigheidsniveau te behaald

worden. Dit project geven we vorm met

de Hogeschool Avans te Breda.

Utrecht:
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hier is nog geen antwoord op de geven. Ziekenhuizen hebben wel interesse uitgesproken, zij willen concrete informatie over de afdelingen waar

deze mensen kunnen worden opgeleid. Wij zijn in afwachting van de opleidingseisen van het CZO voor de BAZ.

Noordwest-Nederland/SIGRA:

Voor de middellange termijn is vanuit de AmstelAcademie (onderdeel van ZONN) een nauwe samenwerking met CZO Flex. In afwachting van het

vaststellen van de eindtermen, hoopt men landelijk en regionaal de BAZ-opleiding uiterlijk in november klaar te hebben. Instroomcijfers zijn nog

niet bekend/opvraaghaar, maar er zijn wel al geinteresseerden/aanmeldingen.

Nijmegen/Arnhem:

geen reactie

Leiden/Den Haag:

geen reactie
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Zwolle/Twente/Achterhoek/Stedendriehoek:

geen reactie

Met vriendelijke groet,
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Verzonden: vrijdag 18 september 2020 17:18
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Onderwerp: RE: Update opschaling en uitvraag stand v zaken

reactie in de tekst,

Hi allen,

Afgelopen juni hebben we met elkaar gewerkt aan het opleidingsdocument voor de opschaling richting 1700 bedden.
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We hebben toen allerlei plannen geformuleerd en uit de enquete van V&VN komt terug dat er volop opgeleid wordt,
maar het geeft nog geen beeld of er bv meer instroom de in IC-opleiding is gekomen, hoe opleidingscapaciteit

gerealiseerd is ed. Kunnen jullie daar wat over zeggen: loopt dat goed, is er meer instroom, hoe regel je de begeleiding?
Er is niet meer instroom landelijk. De NVZ en NFU hebben daarom een brief naar alle regio codrdinatoren gestuurd met de vraag

hoe dit komt. 5.1.2e BEER cn: zekonhuizenn van de nvz verzamelt deze info. Wellicht is het goed om met hem te

schakelen.

Ik kan wel iets zeggen over de Brabantse regio omdat ik regio codrdinator ben.

Vlgs de huidige (bijgestelde ramingen) leiden wij 14 IC vpk te weinig op. De redenen zijn divers. Men is wel bezig om te innoveren

mbt opleiden (ZIC's) maar er speelt veel op de ic's en dit is niet zomaar gerealiseerd. Dus we leiden vlgs de raming in Brabant te

weinig op, laat staan extral Daarnaast is het vigs mij (maar dat weet ik niet zeker) niet duidelijk hoe de extra ic vpk gefinancierd gaan

worden. Want als ze bij een bed staan waar geen patiént op ligt kosten ze geld.

En specifiek voor de opleiders enEES er is nu geld toegezegd in de miljoenennota, ook voor opleiden. Is dat ook wat

nodig is?. Daarnaast ben ik ook benieuwd specifiek vanuitiAEI wel ke personele vraagstukken kom je tegen,
wat werkt wel/niet en hoe haal je nu de stap richting 1700. per ziekenhuis betekent dat % bedden erbij en heb je er dan

vertrouwen in dat die bedden ook kunnen draaien? Welke knelpunten zie je, en door wie moet het worden opgepakt

(andere mogen uiteraard ook antwoord geven).

Een laatste punt is dat er nu ook nog plan gemaakt wordt voor in crisis opschalen richting 2400 bedden. Hoe kijken jullie
daar tegenaan? het is dan als zorgsysteem helemaal vastloopt en met volledig afschalen van de reguliere zorg.

Er worden op dit moment ondersteuners intern in de ziekenhuizen opgeleid, zodat bij een evt tweede golf de IC kan opschalen. Ook

zijn de ziekenhuizen in Brabant aan het inventariseren hoeveel verpleegkundige de BAZ kunnen gaan volgen. Aantallen zijn nog niet

bekend. CZO heeft vandaag in zijn nieuwsbrief aangegeven dat de BAZ gecertificeerd kan worden.

https://mailchi.mp/cc3eadc2942d/nieuwsflits-czo-18-september-20207e=7febc64e04

Over het algemeen is de tendens dat 2400 IC bedden onhaalbaar is.

Met vriendelijke groet,
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